

Svenska Fäktförbundet
S20-11, 2020-10-25
Styrelsen

Protokoll
Per MS Teams

Närvarande:

Otto Drakenberg (OD)
Thomas Åkerberg (TÅ)
Josef Rizell (JR)
Fredrik Eriksson (FE)
Åsa Andersson (ÅA)
Patrik Joelsson (PJ)
Pia Björk (PB)

Adjungerad:

Pierre Thullberg (PT), generalsekreterare
Peter Ejemyr (PE)

Förhindrad:

Ana Valero Collantes (AVC)

§116 Mötets öppnande

Ordförande (OD) förklarade mötet öppnat kl.9:00.

§117 Fastställande av dagordning (OD)

Beslöts:

att godkänna dagordningen.

§118 Styrelseprotokoll (OD)

Beslöts

att godkänna protokoll S20-10, 20201004.

§119 Protokoll från kommittéer (OD)

Beslöts:

att godkänna protokollen KLL 20-08 20201014 och TK 20-06 20201004.

§120 Ekonomirapport (PT)

Utfall och prognos för september 2020 redogjordes av PT. Totalt förväntas ett 0-resultat för SvFF.

Det är för tillfället oklart om icke förbrukade medel för 2020 kan reserveras till 2021.

§121

Inledande budgetdiskussion med riktlinjer för budgetansvarigas underlag till mötet i november (PT)

PT presenterade olika indikativa uppgifter och hypoteser för utvecklingen av budgeten 2021 till 2023. Det förekommer en hel del osäkra parametrar såsom framtida verksamhetsstöd för vuxenidrott. Det är viktigt att sträva mot en matchning av kostnader och intäkter för att säkra ett långsiktigt perspektiv.

OD föreslog att en arbetsgrupp tillsätts för att förbereda scenarier inför budgetmötet 14-15 november. Med hänvisning till motsvarande arbetsgrupp in 2019 bestämdes att JR, AVC och PT deltar. PE erbjöd att bidra med inspel. Ledning av gruppen diskuterades.

Styrelsen träffas den 3 november för att fastställa de vägval som scenarierna bör bygga på.

PT föreslog på längre sikt tillsättning av en utredning över SvFFs framtida struktur med hänsyn till den allmänna utvecklingen och nödvändiga vägval.

§122 Justering av attestordning mm mht fattade beslut under året (PT)

Justering av attestordningen är nödvändig pga att vissa rapporter saknas (corona-situationen), att det har skett vissa personaländringar och att det tillkommit en ny budgetpost 406 Framåtfonden Fencing for all.

Beslöts

att anta de föreslagna justeringarna.

§123 Inför Riksidrottsforum och Riksidrottsmöte: SvFF:S hållning och nomineringar (PT)

Riksidrottsforum om 2 veckor är ett tillfälle att försvara de mindre förbunden mot de större. PT och AVC kommer att delta å SvFFs vägnar.

Beslöts

att styrelsen stöder förslaget att nominera Anders Emanuelsson från Mångkampsförbundet som representant för mindre förbund i Riksidrottsstyrelsen.

§124 Remiss om ny gymnasieutbildning med idrottsinriktning (PT)

PT informerade om remissen att slopa de Nationella Idrottsutbildningarna (NIU) till förmån för en typ av Riksidrottsgymnasium tillsammans med ett hemortsalternativ med inriktning Idrott och Hälsa.

Styrelsen bedömer att ändringarna inte ligger i fäktsveriges intresse men om det införs behöver vi hitta lösningar.

§125 Kort rapport om militärfäktning (PT)

Fäktning är inte längre en militär idrott, dvs omfattas inte av Försvarmakten IF (idrott och friskvård). Det finns fäktning vid ett antal militära förband, och i vissa fall även förbandsföreningar som är medlemmar i SvFF. Framgent kommer det att vara möjligt för fäktsporten inom försvaret att verka genom samarbeten med enskilda förband. Militärfäktarna kommer också fortsatt att ha möjlighet representera försvarmakten vid internationella militärtävlingar även om de inte erhåller stöd till förberedelser och genomförande från Försvarmakten centralt. I syfte att ta tillvara dessa möjligheter behöver den militära fäktningen ha en huvudman. Den militära fäktningen har varit central för fäktsportens utveckling i Sverige och fortsätter att vara det idag genom träningslägersarbeten med enskilda förband. GS för därför diskussioner i positiv anda utifrån lösningen att den militära fäktningen korganiseras som en kommitté inom SvFF. De anpassningar som då blir påkallade (instiftandet av en militär tävlingskategori med särskilda regler för deltagande) bedöms bli hanterbara.

§126 (Temadiskussion) Attraktivare tävlingssystem och domarfrågan (TÅ)

TÅ presenterade nu-situationen och förslag för aktiviteter runt tävlingssystem och domarfrågan.

Styrelsen kommenterade bl.a.:

Fördelen med lagtävlingar bl.a. för att motivera yngre fäktare att tävla
Vikten av bra tidsmanagement vid tävlingar (flyt)
Positivt att testa nya tävlingssystem

Bra material för domarutbildning finns men bör göras mer synlig på fencing.se
Riktlinjerna för marknadsföringsplattformen bör följas
Viktigt att coaches och föräldrar visar respekt för domarbeslut
En enkel regelkurs (video) för barn och föräldrar bör utvecklas - PE skickar existerande GRUFF material.

OD underströk behovet av KPIs och tidplan för att mäta framsteg i domarfrågan.

TÅ noterade styrelsens inspel.

§127 Övriga frågor

JR kontaktar OD och PT för formulering av svar för SOK medel.

Nästa möte blir ett fysiskt möte i Stockholm där Corona-regler kommer att tillämpas. Ett digitalt deltagande är möjligt med tanke på riskgrupper och rese-restriktioner. (uppdatering: mötet blir digitalt).

§128 Mötets avslutande

OD förklarade mötet avslutat kl.12.00.

Justeras


Otto Drakenberg
Ordförande

Vid protokollet


Pia Björk
Sekreterare